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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till finansminister Elisabeth Svantesson (M)

2022/23:12 Verkställighet av tillkännagivanden om tonnageskatt, 
stämpelskatt och sponsring

Vid behandlingen av 2021/22:SkU14 riktades följande tillkännagivanden till 
regeringen.

Den kustnära sjöfarten och systemet med tonnagebeskattning bör utvecklas, 
och en översyn av stämpelskatten på fartygsinteckningar bör göras. En översyn 
bör även göras av regelverken för sponsring av idrott. Det tycker riksdagen som 
riktade tre uppmaningar, tillkännagivanden, om detta till regeringen. Enligt 
riksdagen bör regeringen:

Utvärdera tonnagebeskattningssystemet och föreslå åtgärder för att bland annat 
utveckla systemet. Tonnagebeskattning baseras på fartygets tonnage, det vill 
säga fartygets storlek och lastförmåga.

Göra en översyn av stämpelskatten på fartygsinteckningar. En särskild 
inriktning bör vara på om skatten inverkar negativt på företagens omställning 
till mer hållbara investeringar.

Göra en översyn av reglerna om sponsring av idrott för att säkerställa en 
jämställd sponsring och för att skapa ett hållbart regelverk.

Beslutet om tillkännagivanden gjordes i samband med behandlingen av 
kvarvarande motioner från den allmänna motionstiden 2021 om beskattning, 
företagande och kapital.

Jag vill ställa följande fråga till finansminister Elisabeth Svantesson:

 

På vilka sätt avser ministern att hantera och verkställa riksdagens 
tillkännagivanden när det gäller tonnageskatt, stämpelskatt vid 
fartygsinteckning och sponsring?

Från Riksdagsförvaltningen
2022-10-27
Besvaras senast
2022-11-02 kl. 12.00
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………………………………………

Mathias Tegnér (S)

Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck


